
Перший старостат пройшов продуктивно

17.09.2018  відбувся перший старостат у 2018-2019 навчальному році. Були обговорені
важливі  питання: старости ознайомилися з Положенням про актив академічних груп, 
Президент студентського парламенту МСС ПТКІСумДУ Сушкова Анастасія представила 
членів команди та визначила орієнтири співпраці, заступник директора з  навчальної
роботи Рязанцев В.В. обговорив роль старост у організації роботи групи, заповнення і 
ведення рапортички, особливості стипендіального забезпечення, заступник директора з
виховної роботи Бібік  Ю.В. зробила важливі оголошення та  надала інформацію щодо
перспективних планіву позанавчальній діяльності закладу.
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